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Rady Miejskiej w Łapach 

 

INTERPELACJA 
 

Na podstawie art. 24 ust. 3 i 5 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  
gminnym (Dz. U. z 2018 r. poz. 994 , poz. 1000, poz. 1349, poz. 1432 ) oraz §68 4 Statutu Gminy Łapy 
stanowiącego załącznik do uchwały Nr LIV/452/18 Rady Miejskiej w Łapach z dnia 13 listopada 2018r. 
w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Łapy (Dz. Urz. Woj. Podl. poz.4651 z 20 listopada  2018r.) 
zwracamy się z wnioskiem: 

 

Wpisanie do budżetu Gminy Łapy  inwestycji rozbudowy Przedszkola nr 2 w Łapach z 
uwzględnieniem  założonego harmonogramu realizacji oraz wnioskowanej dotacji ze środków 

RPO WP 2014-2020 

 
Uzasadnienie 

1) Zgodnie z naszym wnioskiem (powtarzanym od początku kadencji) Pan Burmistrz złożył 
dokumentacje o dotację na rozbudowę Przedszkola nr 2 w Łapach. 

2) Pan Burmistrz zarówno na sesjach Rady Miejskiej, jak i w mediach oraz Gazecie Łapskiej 
infomuje o złożeniu wniosku o dofinansowanie. 

3) Składanie wniosków o dotację bez wskazania w budżecie, że Gmina Łapy ma środki na wkład 
własny, powoduje ogromną dezinformację. Stosowanie strategii szukania dotacji „na to co dają” 
i wpisywanie do budżetu projektów w chwili uzyskania dotacji, może spowodować, że na 
oczekiwane projekty zabraknie środków własnych gminy. Pan Burmistrz korzysta z prawnej 
możliwości składania wniosków bez konsultacji z Radą Miejską w Łapach. W momencie 
wprowadzenia do budżetu środków na sesji stawiany jest argument pozyskania dotacji. Temat 
zasadności projektu staje się wtedy drugorzędny. 
 
Niniejsza interpelacja kierowana jest w formie pisemnej, ponieważ nie uzyskaliśmy odpowiedzi 

podczas sesji oraz złożony wniosek o przesłanie w formie elektronicznej wniosku o dofinansowanie tej 
inwestycji do tej pory został bez odpowiedzi.  

 
Do wiadomości radnych Rady Miejskiej w Łapach. 

Z poważaniem 

                                                      

 


